
Н1: Због грипа забрањене су посете болницама - осим ако нисте председник Вучић; Златибор Лончар: Деца са најтежим обољењима, за коју је крање неизвесно шта ће бити, имају жељу да виде председника
уторак, 19 фебруар 2019 18:00

Да ли је сезони грипа у Србији крај? Министар здравља Златибор Лончар каже да је
број оболелих смањен. Упозорава и да ситуација једино није сјајна у Врању, где се број
заражених вирусом грипа повећао. На снази је и даље забрана посета здравственим
установама.
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"Imao sam čast da upoznam pravog super heroja, malog, hrabrog borca, Zlatana" - U cilju
daljeg razvoja transplantacije matičnih ćelija hematopoeze kod dece, potrebno je povećati
postojeće kapacitete sterilnog bloka u Institutu za zdravstvenu zaštitu majke i deteta. Danas je
dogovoreno da vlada Srbije neophodna sredstva za proširenje uplati ove nedelje. (fotografija je
napravljena po želji Zlatanove majke i malog Zlatana)
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A post shared by  Budućnost Srbije  (@buducnostsrbijeav) on Feb 19, 2019 at 3:25am PST

       

Но, упркос томе, председник Александар Вучић је данас посетио Институт за мајку и
дете, где је обишао одељење хематоонкологије.

  

Последње две недеље низала су се упозорења о ширењу епидемије грипа. Подаци
показују да је од почетка сезоне оболело више од 100.000 људи, док је због
компликација изазваних грипом умрло најмање 30 особа. Почетак недеље, према
тврдњама министра здравља Златибора Лончара, бележи побољшање.

  

"Ја могу да вам кажем од јутрос најновије резултате, да је број оболелих од грипа
смањен. Свуда сем у Врању је пао између 10 и 20 одсто, једино у Врању није пао, чак
шта више, мало се повећао", рекао је министар.

  

"Тренутно је два дана од продужења распуста, тако да не можемо да кажемо да је то
искључиво допринос распуста, али сигурно једна допунска мера која је утицала и која ће
тек значајно утицати у наредном временском периоду да имамо смањења броја
оболелих. Напомињем да у овом периоду године и очекујемо да сада, од отприлике
следеће недеље, пада број оболелих, а и ово топло време нам иде на руку", каже
епидемиолог Дарија Кисић.

  

Колики је заиста број оних који су у сезони грипа били заражени, под знаком је питања.
Јер док су неке институције објављиваље податке, има и оних које нису. Према писању
Јужних вести, институције у Нишу су криле податке о еподемији, али и онима који су
преминули од грипа. Министар тврди да се према правилима Светске здравствене
организације такви подаци објављују на седам дана и уз стручне анализе.

  
  

SVAKA CAST DOKTORU,KOJI JE SMEO OVO DA KAZE ALEKSANDRU VUCICU!
  
  Doktor kaze
  "Necemo unutra...!"
  Ali ovaj mu prvo vice"ti si mnogo jak,kako si mnogo jak",a zatim ulece u sobu gde se nalazi
obolelo dete,da se slika!
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  Podsecam da je u toku zabrana poseta zdravstvenim ustanovama! pic.twitter.com/jZH9Pc0rY
d

  — Marko Dragoslavic(Operativac iz Zemuna) (@tamodaleko) February 19, 2019    

"Ни тада не можемо апсолутно да будемо сигурни да ли су све те особе, него кажемо -
повезане са грипом. Ја само молим све да то разумеју да нико ништа не крије, нити има
разлога да крије", каже Лончар.

  

Због грипа, посете српским болницама су забрањене. Но, очигледно за председника
Александара Вучића то не важи, јер је посетио Институт за мајку и дете.

  

Упркос стављању заштитне маске, председник је обилазак пацијената наставио без ње.

  

Посета председника наишла је на оште критике на друштвеним мрежама, где се
расправљало о томе да ли је и у сезони грипа, овако нешто неопходно?

  

MINISTRE,ZAR VAS NIJE SRAMOTA?!

Ministar Zlatibor Loncar izjavio je da su deca imala zelju da vide i da se slikaju sa
predsednikom!
Ali video snimak pokazuje drugacije! pic.twitter.com/VqQu02MD5j

— Marko Dragoslavic(Operativac iz Zemuna) (@tamodaleko) February 19, 2019     
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  "Овај догађај, најодговорније тврдим, јер сам ја учествовао у томе, је организован посвим правилима епидемиолога који су дали, да случајно неко не буде угрожен или билошта. Не можете ово да поредите са неким дугим неорганизованим или сличнимстварима. То су деца са најтежим обољењима за коју је крање неизвесно шта ће бити икад има жељу да хоће да види председника - а видели сте и онај дечко Огњен који хоћеда се слика са њим, е онда кад испоштујете све то, онда је ваљда најмања ствариспунити жељу том детету, мислим да то није превелика жеља", навео је Лончар.  (Н1)  Видети још:  Александар Вучић: Ако неки геније може да промени став САД по питањуКосова, доведите га да га изаберемо и да све решимо; у року од две и по годинеочекујемо праву "револуцију" у нашим болницама  
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